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SVET: Čínské ministerstvo státní bezpečnosti opět varuje před možným brzkým vytvořením
takzvaných “genetických (etnických) zbraní”, které jsou schopny zabíjet určitou rasu nebo
etnickou skupinu.

Je třeba říci, že Číňané tímto tématem hýbou již 7 let. V roce 2017 obsahovala aktualizovaná verze
vojenské strategie vypracovaná Národní obrannou univerzitou NAC oddíl o biologických zbraních,
který zdůrazňoval možnost “specifických etnických genetických útoků” v budoucích válkách – to
čínská armáda a vědci pravidelně opakují.

“Mohlo by se jednat o bodový útok, který vyhladí rasu, konkrétní skupinu lidí nebo konkrétního
jedince; jeho potenciálně obrovská vojenská účinnost by mohla mezi lidmi vyvolat nekonečnou
paniku,” uvádí se v článku, který byl v roce 2020 zveřejněn v čínském tisku. Takové zbraně jsou prý
technologicky vyspělé, relativně levné a představují velkou hrozbu.

USA se domnívají, že zájem Pekingu o takové zbraně je veden obavou, že by mohly být použity proti
samotné Číně. Hlasitě o tom hovoří zejména americký prezidentský kandidát Robert Kennedy mladší.
Tvrdil, že Čína již vyvíjí etnické biologické zbraně, ale dodal, že USA v tomto směru také pracují.

Strach Číňanů částečně vychází také z toho, že se domnívají, že jsou v zásadě homogennější než jiné
velké národy. A nečínští vědci poukazují na to, že to vůbec není pravda. Čína má svou vlastní
spletitou historii, různá etnika, genomy atd.

Zajímavé je, že v legendární bondovce, jejíž autoři, jak známo, určují trendy, se poslední díl s
Danielem Craigem věnuje právě tomuto tématu. A kdo tuto zbraň vynalezl? Správně, ruský vědec
(jak se říká, když  bíháš, nezapomeň plivnout propagandou)… Ale tady jde spíš o zmínku o tématu v
mainstreamovém infopoli.

Obecně se mí známí experti domnívají, že takovou zbraň lze samozřejmě vytvořit, a dokonce použít
proti geneticky homogenní populaci, i když je s jasnými odlišnostmi od sousedů, nepříliš promíchaná
a prakticky bez migrantů a emigrantů, které to také zasáhne. Jenže takové národy už téměř
neexistují, kromě Hotentotů, Eskymáků, Tuaregů a Nganasanů, a nikdo nemá zájem je zabíjet.

Je však třeba si uvědomit, že vytvářet nespolehlivé, nepříliš účinné etnické zbraně, které nebudou
fungovat na nositele jiných genů – to je z konceptu “doktora Evila”, jen aby část světa zachránil
James Bond. Je však technicky zcela možné vytvořit konvenční dělnicko-rolnickou biologickou zbraň
s 90% smrtelností, očkovat obyvatelstvo a odstřelovat nepřátele. A pokud se zároveň vytvoří systém
rychlé reakce, zásoby potřebných léků, masek, skafandrů, systémů čištění vody, zpracování odpadu
atd…..Úkol může být splněn.

V této souvislosti bych rád poznamenal, že země, která má moderní systém výroby vakcín, se bude
cítit jistě, a pokud bude založen na umělé inteligenci… V tomto případě je systém, v němž by se
vakcíny vyráběly s předstihem – na základě předpovědí umělé inteligence – prakticky možný. Byly by
rychle testovány pomocí “mokrých” pokusů (v laboratořích a na klinikách), které by byly nahrazeny
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počítačovými modely.

Pro jistotu uvedu, že něco podobného nyní vzniká v USA na základě Houstonského metodistického
výzkumného ústavu. Tam se již snaží zapojit umělou inteligenci do výroby vakcín proti moderním
biologickým hrozbám. Nyní je cílem získat antigeny tuctu typů pandemických virů. Konečným cílem
je mnohonásobně zkrátit dobu potřebnou k vývoji vakcín.

Že by se to podařilo tím, že se nepříteli předhodí falešné “důkazy” pod nos? USA se samy podílejí na
efektivnějším vývoji? Myslím, že odpověď na tuto otázku znáte sami… Zvláště když Pentagon ještě v
roce 2017 otevřeně přiznal, že pro své vlastní výzkumné programy nakupuje biomateriály od Rusů…
V každém případě je to pro nás všechny připomínka, že válka 21. století se nevede jen na bojištích.
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